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Anders Nilsen

Fra: dagfinn vik <porschesugen@hotmail.com>
Sendt: søndag 11. april 2021 20:19
Til: anders@monterkvam.no
Emne: FW: VS:

 
Hei 
Her er våres besvarelse på mail fra Vesland Fylkeskommune.Vi kan jo snakkes I morgen ang dette. 
 
Mv Dagfinn  
 
 
Sendt fra min Galaxy 
 
 
 
-------- Opprinnelig melding -------- 
Fra: Vivian Olsen <vivianolsen@hotmail.com>  
Dato: 10.04.2021 09:42 (GMT+01:00)  
Til: dagfinn vik <porschesugen@hotmail.com>  
Emne: VS:  
 
  
  
Sendt fra E-post for Windows 10 
  

Fra: Vivian Olsen 
Sendt: lørdag 10. april 2021 kl. 09:30 
Til: dagfinn vik 
Emne:  
  
Saksnummer 2021/16143-2 
Besvarelse til Vestland Fylkeskommune. 
  
Vi ser ikke helt sammenhengen med de tre punktene dere refererer til, og våres søknad om dispensasjon til veg for 
tilbygg på 19/319. 
  
Grunnlaget for hva vi har gjort på 19/319, og hva vi evt. kan rette opp i, om det har noe å si for utfallet på våres 
søknad om tilbygg. 
  

1. Når det gjelder grusing av veg.  
Dette er gjort for å kunne ha tilkomst til hytte. Her er det myr ca 1 meter ned til fjell. Om dette har noe med 
disp fra Fv49 å gjøre, kan vi fjerne grus nederst, slik at det ikke er forbindelse fra Fv49 og 19/319. 

  
2. Terrasse på hytte.  

I kommuneplanen s. 7 punkt g. står det at man kan bygge en terrasse opp til 40 m2. 
  
Tiltaket vi har gjort er reparasjon på eksisterende terrasse(vises på kart). Vi har forlenget ca 2m på ene 
siden, og ca 4m på andre siden. Den er ikke utvidet mot Fv49(se flyfoto). 
  

3. Utebod på 19/319.  



2

Denne ble oppsatt i god tro da vi overtok hytten. 
I kommuneplanen for Kvam står det at man kan settes opp et uthus/bygg inntil 30m2, men ser i ettertid at vi 
skulle fått disp til Fv49.  
Om denne boden(ca 5m2) har noe å si for utfallet av søknad om tilbygg, kan denne rives/demonteres av 
tiltakshaver. 

  
  
Mvh 
Dagfinn Vik og Vivian Olsen 
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